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ORG.0002.8.2019 

Protokół 

z X sesji Rady Gminy Buczkowice, 

która odbyła się dnia 25 września 2019 r. 

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

 

Obecni na sesji: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 sołtysi wg załączonej listy obecności, 

 goście wg załączonej listy obecności, 

 Wójt Gminy Buczkowice, Pan Józef Caputa, 

 Zastępca Wójta, Pan Jerzy Kanik, 

 Skarbnik Gminy, Pani Magdalena Mendrok, 

 Radca Prawny Urzędu Gminy, Pani Krystyna Dadok, 

 protokolant – inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy 

Buczkowice, Ewa Matera. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wystąpienia gości. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały dotyczącej określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych oraz określenia zasad udzielania obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Buczkowice, 

2) zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli w gminnych szkołach i przedszkolach, 

3) zmiany uchwały o zasadach przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

zasadach częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 

pobierania, 

4) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019, 

5) zmiany Statutu gminy Buczkowice, 

6) utworzenia Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Subregionu Południowego 

Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA, 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Buczkowice, 

8) zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019. 

4. Przeprowadzenie wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej na kadencję 

2020-2023:  

1) przedstawienie wyników prac zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 
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2) przyjęcie regulaminu głosowania, 

3) wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania,  

4) przeprowadzenie głosowania, 

5) przedstawienie przez komisję skrutacyjną wyników głosowania, 

6) przedstawienie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do 

Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej na kadencję 2020-2023. 

5. Przedstawienie informacji o: 

1) przebiegu wykonania budżetu gminy Buczkowice za I półrocze 2019 r., 

2) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć w I półroczu 2019 r., 

3) przebiegu wykonania planów finansowych za I półrocze 2019 r.: 

a) Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach, 

b) Gminnej Biblioteki Publicznej im. St. Staszica w Buczkowicach, 

c) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Gminny Ośrodek 

Zdrowia w Buczkowicach”. 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Buczkowice. 

8. Zamknięcie X sesji Rady Gminy Buczkowice. 

 

Ad 1. Otwarcie X sesji Rady Gminy Buczkowice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy, Radny Jerzy Foltyniak przywitał obecne na sesji osoby 

i otworzył X sesję VIII kadencji Rady Gminy Buczkowice, stwierdzając prawomocność obrad 

– na sali posiedzeń obecnych było 12 radnych.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.06. 

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą przetwarzania wizerunku i zakazu 

używania danych osobowych (zał. do protokołu). 

Do porządku posiedzenia nie wniesiono uwag. 

Ad 2. Wystąpienia gości. 

Pani Helena Byrdy-Przybyła poinformowała radnych, że: 

 na razie zrezygnowano z pomysłu likwidacji filii poradni psychologiczno-

pedagogicznej w Bielsku-Białej – wszystko zostaje „po staremu”, jeśli coś by się 

miało zmienić, „będą informować”, 

 skończył się kontrakt dyrektora szpitala pediatrycznego – ogłoszono konkurs. 

Sołtys Rybarzowic poprosił o zwrócenie się do policji o kontrolę tonażu na ul. Bielskiej 

w Rybarzowicach (ciężarowe samochody skracają sobie tam drogę – zagrażają mostkowi). 

Pan Majcherczyk poinformował radnych o wygranych drużyn OSP z gminy Buczkowice 

w ostatnich zawodach strażackich oraz wyraził niezadowolenie z powodu konieczności 

prowadzenia zawodów na „historycznym” sprzęcie (kryteria odgórne). 
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Ad 3. Rozpatrywanie projektów uchwał i podejmowanie uchwał (wykaz podjętych 

uchwał zał. do protokołu). 

Ad 3.1.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz określenia zasad 

udzielania obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Buczkowice. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

w gminnych szkołach i przedszkolach. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o zasadach przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz zasadach częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Radny Więcek zapytał jak należy rozumieć podniesienie tej kwoty. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że jest to stawka godzinowa za świadczenie usług. 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał są chętni. 

Pan Kanik odpowiedział twierdząco. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 
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Ad 3.4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2019. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Radny Więcek zapytał czy mamy jakąś orientację co do sprzedaży alkoholu w gminie – 

w mediach pojawiają się informacje mówiące o lawinowym wzroście spożycia. 

Pan Kanik wyjaśnił, że mamy tylko dane dotyczące wartości sprzedaży alkoholu na terenie 

naszej gminy. 

Wójt Gminy dodał, że nie mamy struktury spożycia. 

Radny Więcek zapytał czy wzrasta liczba osób objętych oddziaływaniami Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Pan Kanik wyjaśnił, że liczba ta utrzymuje się na mniej więcej stałym poziomie. 

Radny Zdzisław Świerczek zauważył, że dużo alkoholu kupowane jest w sklepach poza 

naszym terenem. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.5. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu gminy Buczkowice. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.6. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Subregionu Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA. 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radny Sowa przytoczył pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury 

oraz Sportu i Spraw Społecznych. 

Radna Górna zapytała jakie są zasady reprezentacji określone w statucie. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że: 

 gminę reprezentował będzie organ wykonawczy, a statut jest jeszcze na etapie 

opracowywania – nie jest załącznikiem do uchwały, 
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 kończy się okres programowania, zaczyna nowy – dzięki członkostwu 

w stowarzyszeniu będziemy mogli pozyskiwać środki zewnętrzne, 

 wszystkie gminy subregionu złożyły deklarację przystąpienia do stowarzyszenia. 

Radna Górna zapytał czy bez członkostwa gmina nie będzie mogła aplikować oraz czy 

koszty będą porównywalne do kosztów utrzymania biura w poprzednim okresie 

programowania. 

Wójt Gminy odpowiedział, że nie będzie mogła aplikować oraz wyjaśnił, że w poprzednim 

okresie programowania miasto Bielsko-Biała utworzyło biuro i w znacznej mierze pokrywało 

koszty – gminy też coś wnosiły. Pan Wójt podkreślił, że trzeba będzie wspólnie pokryć koszty 

działania stowarzyszenia (nie ma tu idei zarabiania). 

Radny Więcek zapytał kto jest inicjatorem utworzenia tego stowarzyszenia. 

Wójt Gminy powiedział, że wszystkie gminy – liderem jest miasto Bielsko-Biała. 

Radny Więcek zapytał czy przystąpią do niego tylko gminy powiatu bielskiego. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wszystkie gminy subregionu (Bielsko-Biała, powiat bielski, 

cieszyński i żywiecki – łącznie 41 jednostek samorządu terytorialnego). 

Radca Prawny zaproponowała dopisanie w § 2 na końcu zdanie wyrazu „gminy” – aby było 

jasne, o jakie dochody chodzi. 

Radny Więcek zapytał czy to jest tylko członkostwo, czy też stowarzyszenie będzie 

prowadzić inwestycje. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że przez stowarzyszenie nie będą „płynąć” środki – chodzi tylko 

o grupowanie pewnych działań – aplikuje nie jedna gmina, ale więcej. Pan Wójt 

poinformował radnych, że środki pozyskane na zadanie dotyczące brzegów Żylicy 

otrzymaliśmy dzięki współpracy z biurem, którego zadania przejmie teraz stowarzyszenie. 

Radna Górna zapytała co będzie, jeśli nie będzie nas stać na uczestnictwo w jakimś 

projekcie stowarzyszenia. 

Wójt Gminy odpowiedział, że wówczas nie będziemy aplikować oraz przedstawił obszary 

działań, w ramach których stowarzyszenie będzie mogło pozyskiwać środki. 

Radny Więcek pozytywnie odniósł się do przedstawionego zakresu działań. 

Wójt Gminy dodał, że katalog jest jeszcze otwarty. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę z autopoprawką zaproponowaną przez 

Radcę Prawną – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg autopoprawki (zał. do protokołu). 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 
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Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 3.8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice na rok 2019. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały wg 2. autopoprawki (zał. do protokołu). 

Radna Sternal przytoczyła pozytywną opinię z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw 

Komunalnych. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. Przerwa trwała od godz. 15.58 

do godz. 16.08. 

Ad 4. Przeprowadzenie wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej na 

kadencję 2020-2023. 

Ad 4.1. Przedstawienie wyników prac zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

Zastępca Wójta przedstawił protokół Zespołu Opiniującego Kandydatów na ławników do 

Sądu Okręgowego i Rejonowego, powołanego przez Radę Gminy Buczkowice (zał. do 

protokołu) oraz poinformował radnych, że kandydaci na ławników wyrazili zgodę na 

przetwarzanie danych osobowych do celów dokonania wyboru. 

Radny Więcek zapytał czy obie kandydatki są mieszkankami naszej gminy. 

Zastępca Wójta odpowiedział twierdząco. 

Więcej zapytań ani uwag nie zgłoszono. 

Ad 4.2. Przyjęcie regulaminu głosowania. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt regulaminu (zał. do protokołu). 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie 

przedstawionego regulaminu. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła regulamin – głosowało 12 radnych, w tym 

12 „za”. 

Ad 4.3. Wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania. 

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono kandydatury:  

 Radnej Barbary Magiery-Sadlik, 

 Radnego Jerzego Jakubca, 

 Radnej Jadwigi Górnej. 

Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji. Wobec braku dalszych zgłoszeń 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wybór komisji skrutacyjnej 

w powyższym składzie. 
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W wyniku głosowania Rada Gminy dokonała wyboru komisji skrutacyjnej w następującym 

składzie: Radna Barbara Magiera-Sadlik, Radny Jerzy Jakubiec, Radna Jadwiga Górna – 

głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 4.4. Przeprowadzenie głosowania. 

Komisja skrutacyjna sprawdziła prawidłowość sporządzonych kart do głosowania, opatrzyła 

je pieczęcią Rady Gminy i rozdała radnym. Radni potwierdzili odbiór kart własnoręcznym 

podpisem (zał. do protokołu). Na sali sesyjnej zapewnione było miejsce umożliwiające 

oddanie głosu w sposób tajny. 

Radni oddali głosy i wrzucili karty do urny. 

Komisja skrutacyjna zajęła się ustalaniem wyniku głosowania. 

Ad 4.5. Przedstawienie przez komisję skrutacyjną wyników głosowania. 

Radna Górna przedstawiła protokół komisji skrutacyjnej z wyborów ławników do sądu 

okręgowego (karty do głosowania oraz protokół komisji skrutacyjnej zał. do protokołu), 

stwierdzając, że w wyniku głosowanie tajnego decyzją Rady Gminy Buczkowice do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej wybrane zostały: 

1) Magdalena Gołąbek, 

2) Zuzanna Loranc. 

Ad 4.6. Przedstawienie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej na kadencję 2020-2023. 

Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały uzupełniony o nazwiska wybranych ławników. 

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i nie zgłoszono zapytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła uchwałę – głosowało 12 radnych, w tym 12 „za”. 

Ad 5. Przedstawienie informacji o: 

1) przebiegu wykonania budżetu gminy Buczkowice za I półrocze 2019 r., 

2) kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć w I półroczu 2019 r., 

3) przebiegu wykonania planów finansowych za I półrocze 2019 r.: 

a) Gminnego Ośrodka Kultury w Buczkowicach, 

b) Gminnej Biblioteki Publicznej im. St. Staszica w Buczkowicach, 

c) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „Gminny Ośrodek 

Zdrowia w Buczkowicach”. 

Wójt Gminy przedstawił informacje (zał. do protokołu), przekazując radnym, że Regionalna 

Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w odniesieniu do tych informacji. 

Do informacji nie wniesiono uwag ani zapytań. 
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Ad. 6. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęły żadne 

interpelacje – dzisiaj zostały złożone dwie (jedna autorstwa Radnej Magiery-Sadlik, druga 

Radnej Renaty Komarnickiej). 

Radny Więcek poprosił o: 

 ustawienie lustra na wylocie ul. Zachodniej w Kalnej, 

 ponowne zamontowanie punktu pomiaru prędkości na ul. Widokowej w Kalnej, 

 sprawdzenie możliwości zamontowania przez gminę wewnętrznego systemu 

radarowego pomiaru prędkości (jak w gminie Jaworze). 

Wójt Gminy wyraził opinię, że włączanie się do ruchu na podstawie obrazu w lustrze nie jest 

bezpieczne i zadeklarował przekazanie wniosku zarządcy oraz rozeznanie wspomnianej 

kwestii systemu radarowego. 

Radny Jan Świerczek powiedział, że ten system pomiaru prędkości to tylko „straszak”, 

zwrócił uwagę na notoryczne wyścigi i slalomy na parkingu w Rybarzowicach (nie ma 

kamery), oraz zawnioskował o: 

 wykoszenie brzegów Żylicy w taki sposób, aby ludzie mieli dostęp do rzeki (brakuje 

4 m), 

 okoszenie trawy na chodniku przy ul. Bielskiej w Rybarzowicach. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wczoraj odbyło się spotkanie dotyczące ewentualnych prac 

w korycie Żylicy (przy udziale Urzędu Marszałkowskiego, wędkarzy i ekologów) – 

prawdopodobnie tylko „minimalnie” dotkniemy roślinności inwazyjnej w korycie – mocno 

ograniczyć trzeba też działania na brzegu. 

Radny Jan Świerczek podkreślił, że te niewykoszone 4 metry uniemożliwiają ludziom 

wejście do rzeki. 

Radny Zdzisław Świerczek poprosił o poinformowanie mieszkańców na łamach Gazety 

Gminnej o przyczynach niemożności prowadzenia prac w korycie Żylicy. 

Wójt Gminy powiedział, że trawa na chodniku zostanie usunięta wiosną, jeżeli znów się 

pojawi – teraz podejmowanie takich działań jest bezcelowe (nie wiadomo ile będzie nas 

kosztowało odśnieżanie – trzeba oszczędzać). 

Radna Górna poprosiła o szybkie ustawienie znaków na ścieżce rowerowej (ich brak 

uniemożliwia policji reagowanie na np. wyścigi quadów). 

Radny Sowa przekazał wniosek mieszkańców o budowę skate parków na terenie gminy. 

Wójt Gminy powiedział, że ze względów bezpieczeństwa nie planuje rozszerzania placów 

zabaw o tego typu atrakcje. 

Radna Komarnicka zakończyła udział w obradach. 

Radny Jakubiec zawnioskował o zwrócenie się do powiatu o doświetlenie przejść dla 

pieszych na terenie gminy. 
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Wójt Gminy powiedział, że powiat się tym nie zajmie – gmina mocno doświetliła już 

przejścia – jeżeli gdzieś jest zbyt ciemno, prosi o informację, na którym przejściu. 

Radny Zdzisław Świerczek poinformował, że rozmawiał z Radną Powiatu Bielsku, Panią 

Janicą-Piechotą o wymianie znaków przy przejściach na fluorescencyjne – „coś zaczęli 

zmieniac”. 

Radny Wrona poprosił o zadbanie o to, aby w przyszłym roku wyremontowano 

ul. Grunwaldzką w Buczkowicach. 

Wójt Gminy powiedział, że toczą się rozmowy ze Starostą w tej sprawie – jeżeli chodzi 

o pierwotną propozycję udziału gminy w inwestycji, to przekracza ona nasze możliwości 

finansowe. 

Radny Zdzisław Świerczek poprosił o zamieszczenie w Gazecie Gminnej informacji 

o losach wniosku na fotowoltaikę. 

Wójt Gminy powiedział, że ma nadzieję, że do końca roku ta sprawa się rozstrzygnie. 

Radny Zdzisław Świerczek zapytał czy można się jeszcze dopisywać. 

Wójt Gminy odpowiedział przecząco. 

Radny Pawlik zakończył udział w obradach. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił zaproszenie na akcję sprzątania Żylicy (zał. 

do protokołu). 

Ad 7. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół był wyłożony i zapytał czy radni zgłaszają do 

niego uwagi. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy 

Buczkowice. 

W wyniku głosowania Rada Gminy przyjęła protokół – głosowało 10 radnych, w tym 

10 „za”. 

Ad 8. Zamknięcie X sesji Rady Gminy Buczkowice. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jerzy Foltyniak zamknął X sesję Rady Gminy 

Buczkowice. 

Sesja zakończyła się o godz. 17.00. 

 

Przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy Foltyniak 

Protokołowała: Ewa Matera 

 



 

 

Informuję, że sesje Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej  

i na stronie internetowej gminy, co oznacza przetwarzanie wizerunku 

wszystkich osób biorących udział w sesjach Rady Gminy. 

 

Jednocześnie informuję o zakazie używania danych osobowych osób 

fizycznych w czasie sesji i posiedzeń komisji Rady Gminy,  

również ewentualne pisma nie mogą być odczytywane wraz z danymi 

osobowymi osób innych niż osoby publiczne. 

 

 



Wykaz uchwał podjętych na X sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 25 września 2019 roku: 

 

1) uchwała Nr X/82/19 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych oraz określenia zasad udzielania 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Buczkowice, 

2) uchwała Nr X/83/19 w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

w gminnych szkołach i przedszkolach, 

3) uchwała Nr X/84/19 w sprawie zmiany uchwały o zasadach przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz zasadach częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania, 

4) uchwała Nr X/85/19 w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2019, 

5) uchwała Nr X/86/19 w sprawie zmiany Statutu gminy Buczkowice, 

6) uchwała Nr X/87/19 w sprawie utworzenia Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Subregionu Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA 

BESKIDZKA, 

7) uchwała Nr X/88/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 

Buczkowice, 

8) uchwała Nr X/89/19 w sprawie zmiany budżetu gminy Buczkowice, 

9) uchwała Nr X/90/19 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-

Białej na kadencję 2020-2023. 

 

 

 

 

Ewa Matera, inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 



REGULAMIN 

głosowania w wyborach ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej 

na kadencję 2020 - 2023 przeprowadzonych na sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 25 września 2019 r. 

Rozdział I 

Przepisy ogólne 

 

§ 1 

1. Radni, wybierają dwóch ławników do Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej spośród dwóch 

kandydatów - w tym jednego do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. 

2. Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych komisja skrutacyjna. 

 

§ 2 

1. Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy kart do głosowania. 

2. Kandydaci na ławników umieszczeni są na karcie do głosowania w porządku 

alfabetycznym. 

3. Komisja skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzonych kart do głosowania, 

szczególnie pod kątem czy wszyscy kandydaci są na nich umieszczeni, opatruje karty 

pieczęcią Rady Gminy i wydaje je radnym. 

 

§ 3 

1. Komisja skrutacyjna wydaje każdemu radnemu jedną kartę do głosowania. Radni 

poświadczają odbiór kart własnoręcznym podpisem. 

2. Podczas głosowania na sali znajduje się urządzenie umożliwiające radnym tajne 

dokonanie wyboru kandydatów na kartach do głosowania. 

3. Radni po odebraniu karty oddają głos i podchodzą kolejno do urny, do której wrzucają 

kartę do głosowania. 

 

§ 4 

1. Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna ustala wyniki głosowania  

i sporządza protokół. 

2. Protokół podpisują osoby wchodzące w skład komisji skrutacyjnej. 

3. Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący komisji skrutacyjnej poprzez odczytanie 

protokołu na sesji. 

 

§ 5 

Wybór ławników następuje zwykłą większością głosów przy obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady. 

 

Rozdział II 

Zasady głosowania 

 

§ 6 

Karta do głosowania zawiera treść: "Karta do głosowania w wyborach ławników do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej na kadencję 2020-2023” oraz pytanie "Czy jesteś za wyborem na 



ławnika?". Poniżej, w kolejności alfabetycznej imię i nazwisko kandydata. Obok każdego 

nazwiska, z prawej strony, w jednej linii umieszcza się trzy jednakowe kratki: jedna pod 

wyrazem "tak", druga pod wyrazem "nie", trzecia pod frazą „wstrzymuję się”. 

 

§ 7 

1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku każdego kandydata jednego 

znaku "x":  

1) w kratce pod wyrazem "tak" opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub 

2) w kratce pod wyrazem "nie" opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego 

kandydata na ławnika, lub 

3) w kratce pod frazą „wstrzymuję się”, nie wyrażając w ten sposób zdania odnośnie danego 

kandydata na ławnika. 

2. Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi przy nazwisku jednego kandydata znak "x"  

w więcej niż jednej kratce lub nie postawi znaku "x" w żadnej kratce na karcie  - jego głos 

uznaje się za nieważny w odniesieniu do tego kandydata. 

3. Kart wyjętych z urny, niesporządzonych przez komisję skrutacyjną oraz kart całkowicie 

przedartych, komisja skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

 

§ 8 

Kandydata na ławnika uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu uzyskał więcej znaków "x" 

w kratce pod wyrazem "tak" od sumy znaków "x" w kartce pod wyrazem "nie". 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Buczkowice 
 










































